

Referat af bestyrelsesmødet den 15/10-2024.

| Dagsorden: | |
|---|--|
| A. Konstatering af fremmødte | Til stede: Birthe, Susanne, Lars, Steve og Regnar Afbud: Jan, Erik og Uffe Ikke mødt: |
| B. Gennemgang og underskrift af referater fra tidligere møder | Referat fra bestyrelsesmødet d. 17/09-2024 blev underskrevet. |
| C. Orientering/meddelelser fra formanden | <p>Frivilligmatchen afholdes lørdag d. 19/10. Erik har indkøbt præmier. Spisning er aftalt med Henrik. Pt. er der 40 tilmeldte, heraf 37 til golfspillet. Spilleformen er et holdspil.</p> <p>Birthe og Steve redegjorde kort for status på medlems-situationen. Ind til nu har vi fået 75 udmeldelser og samtidig modtaget 75 indmeldelser. Det er desværre stadig en stor udfordring at skaffe nye medlemmer. Som en hjælp vil vi udsende spørgeskema til vore begyndere for at undersøge hvad der er gået godt og hvad der er gået mindre godt, herunder forsøge at få et billede af hvorfor man er blevet medlem eller hvorfor ikke. Lars og Susanne arbejder videre med dette.</p> <p>Brugeraftalen er på plads (tre-årig aftale) og er sendt til underskrift hos DGA.</p> <p>Årshjulet sættes på som punkt til næste møde.</p> |
| D. Meddelelser fra øvrige bestyrelsesmedlemmer og udvalg: | |
| Baneudvalg | Vinterbane er under klargøring og der vil således blive indført vinter teesteder i denne uge. Buggyforbud forventes fra 1/11. |
| Sponsorudvalg/Erhvervsnetværk | <p>Steve har fået aftaler på plads med 3 nye sponsorer. Erik arbejder i øjeblikket med 4-5 mulige sponsoremner, bl.a. vinduessponsorater i klubhuset. Derudover er udvalget ved at gøre klar til at kontakte sponsorerne i vores baneguide, for nytegning 2025. Der har endnu ikke været tid til at arbejde videre med GLFR app'en.</p> <p>Udvalget efterspørger ligeledes input til forskellige forskellige skærmbannere vi kan have kørende i Asnæs Centret.</p> <p>Erhvervsnetværket og arbejdet i dette fortsætter efter planen.</p> |
| Juniorudvalg | IAB |

| | |
|------------------------|--|
| Dagsorden: | |
| Sportsudvalg | <p>Udvalget består nu af Steve, Marianne, Mikey og Thomas S.</p> <p>Turneringsholdene holder træningslejr d.16 - 18 maj 2025.</p> <p>Det undersøges pt. om der er basis for at oprette og tilmelde flere hold end de to eksisterende.</p> |
| Begynderudvalg | <p>Udvalget planlægger et opsamlingsmøde for denne sæson til afholdelse i nærmeste fremtid.</p> |
| Rekrutteringsudvalg | <p>Pt. ikke så meget nyt. Deltager så vidt muligt i Begynderudvalgets opsamlingsmøde mhb på at koordinere den fælles indsats.</p> |
| Klubhus mv. | <p>Maling af klubhuset og reparation af terrassefliser forventes udført næste år.</p> <p>Det nye skrivebord, som er en gave fra Dragsholm Sparekasse, er på plads.</p> |
| Restaurant | <p>Aftalen med Henrik fortsætter i 2025.</p> |
| IT/Hjemmeside | <p>IAB</p> |
| Turneringsudvalg | <p>Årets afslutningsturnering ved Restaurant Skovsbøll afholdtes søndag d. 13/10 med 60 deltagere.</p> <p>Frivilligmatch afholdes lørdag d. 19/10. Invitationer er for længst udsendt og pt. er der 40 tilmeldte.</p> <p>Udvalget afholder opsamlingsmøde d. 26/10, hvor første udkast til turneringskalender 2025 udarbejdes.</p> |
| Eventudvalg | <p>IAB</p> |
| E. Meddelelser | |
| F. Økonomi og regnskab | <p>Følger budget.</p> <p>Steve har indhentet priser på nye batterier og diagnostiseringsværktøj til ClubCar buggies.</p> |
| Evt. | <p>Steve nævnte muligheden for at søge fondsmidler til biodiversitetsprojekter, nye stærekasser, nyt udstyr mv.</p> <p>Steve kontakter DGU for inspiration.</p> <p>Vi bør opfordre alle medlemmer til fremadrettet at neddrose brugen af papircorekort og i stedet anvende elektronisk registrering af scores.</p> |
| Næste møde | <p>Tirsdag d. 19/11-2024 kl. 18:30 i klubhuset.</p> |



Dagsorden:

Lørdag d. 18/01-2025 kl. 13:00 – bestyrelsens julearrangement

Roskilde d. 18/10-2024
Ref.: RJ

Oversigt over aktiviteter aftalt i bestyrelsen

| Nr. | Aktion | Ansvarlig | Deadline | Status |
|-----|--|--------------|-------------|--------|
| 1 | Planlægning af aktiviteter ifm. Fondsmidler. | Lars | Fortløbende | I gang |
| 2 | Vitrineskab til pokaler. | Regnar | | I gang |
| 3 | Opfølgning på Brugsens navne/logo ifm. tryk af nye scorekort og de "rullende" sponornavne på hjemmesiden | Erik | | I gang |
| 4 | Videre arbejde med årshjul for kommunikation. | Susanne | Fortløbende | I gang |
| 5 | Spørgeskemaundersøgelse | Susanne/Lars | 31-10-2024 | |
| | | | | |